

## Intégrale tomate

### 活性红番茄保健特饮 (暂译名)

### All the benefits and all the richness of the tomato in a well-being drink

#### 一瓶保健饮料中，可以完全享用到西红柿的丰富营养

Rich in vitamins A, C and E the tomato is also a source of minerals as potassium, magnesium and calcium. It contains an important quantity of polyphenols and anti-oxidant carotenoids like lycopene but it is only in recent years that studies have shown that this is the combination of the various bioactive components of tomato which acts in synergy and gives it all its antioxidant and protective properties.

西红柿富含维生素 A, C 和 E, 还含有矿物质成分, 如钾, 镁, 钙。西红柿中含有大量的多酚类和具有抗氧化作用的类胡萝卜素成分, 如番茄红素, 但最新的研究结果表明, 西红柿通过各种生物活性成分的协同作用, 才能完全发挥其抗氧化作用和保健功能。

Intégrale tomate preserves the quality and the balance of the various nutrients of tomato to fight against oxidative stress and to protect the body.

活性红番茄保健特饮 (暂译名)保存了西红柿的品质和各种营养成分之间的平衡, 有效对抗氧化应激, 保护身体。



1 Bottle of 60 ml

1 瓶 60 毫升

100% natural active compounds

100%天然活性成分

Without preservatives

不含防腐剂

Without colouring agents

不含着色剂

Without sugars or sweeteners

不含糖或甜味剂

### Quality and tracability of raw materials

#### 原材料质量和追溯

Tomatoes used for the production of **Intégrale tomate** are issued from protected farming thanks to friendly insects avoiding the use of pesticides. This raw material harvested at maturity to preserve the synergy of the active compounds provides a perfectly traced product, without pesticides and heavy metals, with an ideal naturally nutritional profile.

活性红番茄保健特饮 (暂译名)所使用的西红柿产自受保护的农场, 这里虫害较少, 避免了使用杀虫剂。西红柿在成熟以后采摘, 保留了活性成份之间的相互作用, 同时产品有档案可以追溯, 不使用虫剂和重金属, 是完美的天然营养。

## A perfect synergy of the active nutrients to prevent chronic diseases

### 活性营养成分的完美搭配，有效预防慢性疾病

**Intégrale tomate brings 20 mg of lycopene bioavailable to the body**

活性红番茄保健特饮 (暂译名)每天为身体带来 20 毫克的蕃茄红素

It is not synthesized by the human body and inevitably comes from food.

人体不能合成蕃茄红素，只能通过食物摄取。

Studies show that a daily intake of 20 mg of lycopene helps to fight against oxidative damages and to prevent some degenerative diseases as cancer, cardiovascular diseases and osteoporosis.

研究表明，每天摄入 20 毫克蕃茄红素有利于对抗氧化性损伤，预防一些退化性疾病，如癌症，心血管疾病和骨质疏松症。

**Intégrale tomate preserves the balance of the various nutrients of tomato**

活性红番茄保健特饮 (暂译名)保留了西红柿各种营养成分间的平衡

The protective effects of lycopene are due to synergic interactions with others phytonutrients presents in balanced quantity in the tomato.

蕃茄红素与西红柿中其它均衡的植物营养协同作用，发挥预防作用。

## A process which respects the integrity of components

### 保持成分完整的加工过程

**Intégrale tomate is obtained by natural methods** without enzymatic degradation so as not to denature the active nutrients contained in the tomato.

活性红番茄保健特饮 (暂译名)通过天然的方法提取，不使用酶促降解，不改变西红柿中原有的活性营养成分。